



TASK Based Professional Services (TSPS) Requirement

This requirement is for **Innovation, Science and Economic Development Canada (ISED)**

This requirement is open only to those **Supply Arrangement (SA) Holders under E60ZT-18TSPS** who qualified under Tier 1 for the following categories:

Stream 6: Health Services
6.1 Registered Nurse

To facilitate this process, ISED has chosen to include a list of suppliers, pre-qualified in the above-mentioned categories, in Attachment 2 to Part 1.

Only TSPS SA Holders currently holding a TSPS SA under the E60ZT-18TSPS series of SAs are invited to compete. SA Holders may not submit a bid in response to this bid solicitation unless they have been invited to do so. However, should an uninvited SA Holder wish to be invited, it may contact the Contracting Authority to request an invitation at any time prior to five (5) business days before the published bid closing date, and an invitation will be made to that SA Holder unless it would not be consistent with the efficient operation of the procurement process. In no circumstance will such an invitation require Canada to extend a bid closing date.

SA Holders that are invited to compete as a joint venture must submit a bid as that joint venture SA Holder, forming no other joint venture to bid. Any joint venture must be already qualified under the E60ZT-18TSPS series as that joint venture at the time of bid closing in order to submit a bid.

The following SA Holders have been initially invited to bid on this requirement:

1. Bayshore Healthcare Ltd.
2. Bevertec CST Inc.
3. Calian Ltd.
4. Excel Human Resources Inc.
5. Olav Consulting Corp.
6. OLAV CONSULTING CORP., MOSHWA ABORIGINAL INFORMATION TECHNOLOGY CORPORATION, IN JOINT VENTURE
7. Services de Santé Alternacare Inc. Alternacare Inc.
8. TAG HR The Associates Group Inc.
9. Turtle Island Staffing Inc.

This list will not be updated if additional suppliers request to be and are invited to submit a proposal.

The Request for Proposal (RFP) will be emailed directly from the Contracting Authority to the invited pre-qualified suppliers.

Description of the Requirement:

Innovation, Science and Economic Development Canada (ISED) has a requirement for Professional services under the Task and Solutions Professional Services (TSPS) Supply Arrangement (SA) method of supply to provide employees who will be returning to the physical workplace with a voluntary antigen rapid test. Increasing rapid antigen testing in workplaces to screen asymptomatic employees for COVID-19 is expected to help and limit the spread of the virus and therefore, increase the safety of the workplace.



Security Requirement:

There is a security requirement associated with this requirement.

Applicable Trade Agreements:

The requirement is subject to the provisions of the World Trade Organization Agreement on Government Procurement (WTO-AGP), the Canada-United States-Mexico Agreement (CUSMA), the Canada-European Union Comprehensive Economic and Trade Agreement (CETA), and the Canadian Free Trade Agreement (CFTA).

Associated Documents:

The associated document is the Attachment 2 to Part 1 – List of Suppliers.

Proposed period of contract:

The period of any resulting contract will be one (1) year from date of contract award. Any resulting contract will include an irrevocable option to extend the resulting contract term by up to two (2) additional one (1) year periods under the same conditions.

Contact Information for this Requirement:

File Number: ISED204325
Contracting Authority: Davis Opie
Phone Number: 613-324-9165
E-Mail: davis.opie@ised-isde.gc.ca

NOTE: The Task and Solutions Professional Services (TSPS) Method of Supply is subject to quarterly refresh cycles. If you wish to find out how you can be a “Qualified SA Holder”, please contact SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA or visit the [Quarterly bid solicitation page](https://buyandsell.gc.ca/procurement-data/tender-notice/PW-ZT-015-38715) here: <https://buyandsell.gc.ca/procurement-data/tender-notice/PW-ZT-015-38715>



Besoin de services professionnels centrés sur les TÂCHES (SPTS)

Le présent marché est passé pour le compte d'**Innovation, Sciences et Développement économique Canada (ISDE)**

Il est ouvert seulement aux **titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement (AMA) sous E60ZT-18TSPS** qui sont qualifiés pour le Palier 1 pour les catégories suivantes:

Volet 6 : Volet des services de santé
6.1 Infirmier autorisé

Pour faciliter le processus, ISDE a choisi de joindre la liste de fournisseurs, qualifiés pour les catégories susmentionnées, dans la pièce jointe 2 de la partie 1.

Seuls les titulaires sélectionnés d'AMA pour des SPICT qui détiennent actuellement un AMA pour des SPICT dans le cadre de la série d'arrangements en matière d'approvisionnement (AT) E60ZT-16TSSB peuvent soumissionner. Les titulaires d'AMA ne peuvent pas soumettre une soumission en réponse à la présente demande de soumissions sauf s'ils ont été invités à le faire. Toutefois, si un titulaire d'AMA non invité souhaite être invité, il peut contacter l'autorité contractante pour demander une invitation à tout moment au moins cinq (5) jours ouvrables avant la date de clôture de l'offre publiée et une invitation sera alors adressée à ce titulaire d'AMA, à moins que ne pas être compatible avec le fonctionnement efficace du processus d'approvisionnement. En aucun cas, une telle invitation ne nécessitera que le Canada proroge la date de clôture des offres.

Les titulaires d'un AMA qui sont invités à soumissionner à titre de coentreprise doivent présenter une soumission à ce titre et ne doivent pas former une autre coentreprise pour soumissionner. Toute coentreprise doit déjà avoir été sélectionnée dans le cadre de l'AMA no E60ZT-16TSSB au moment de la clôture des soumissions pour pouvoir présenter une soumission.

Les titulaires du AMA suivants ont initialement été invités à soumissionner sur cette exigence :

1. Bayshore Healthcare Ltd.
2. Bevertec CST Inc.
3. Calian Ltd.
4. Excel Human Resources Inc.
5. Olav Consulting Corp.
6. OLAV CONSULTING CORP., MOSHWA ABORIGINAL INFORMATION TECHNOLOGY CORPORATION, IN JOINT VENTURE
7. Services de Santé Alternacare Inc. Alternacare Inc.
8. TAG HR The Associates Group Inc.
9. Turtle Island Staffing Inc.

Cette liste ne sera pas mise à jour si d'autres fournisseurs demandent à être invités à soumettre une proposition et sont invités à le faire.

La demande de proposition (DP) sera envoyée par courriel directement de l'autorité contractante aux fournisseurs présélectionnés invités.

Description du besoin :

La présente demande de proposition vise à répondre au besoin d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada en matière de services professionnels dans le cadre de



Request for Proposal: ISED204325

l'arrangement en matière d'approvisionnement (AMA) de Services professionnels centrés sur les tâches et les solutions (SPTS) afin de fournir aux employés qui retourneront sur le lieu de travail physique un test rapide antigénique volontaire. L'augmentation des tests antigéniques rapides sur les lieux de travail pour dépister la COVID-19 chez les employés asymptomatiques devrait contribuer à limiter la propagation du virus et, par conséquent, à accroître la sécurité sur le lieu de travail.

Exigences relatives à la sécurité :

Ce besoin contient une exigence de sécurité.

Accords commerciaux qui s'appliquent

Ce besoin est assujéti aux dispositions de l'Accord sur les marchés publics de l'Organisation mondiale du commerce (AMP-OMC), de l'Accord économique et commercial global entre le Canada et l'Union européenne (AECG), de l'Accord Canada-Etats-Unis-Mexique (ACEUM) et de l'Accord de libre-échange canadien (ALEC).

Documents associés

Le document associé est la pièce jointe 2 de la partie 1 – Liste de fournisseurs.

Durée du contrat proposée

La période de tout contrat subséquent sera d'un (1) an à compter de la date d'attribution du contrat. Tout contrat subséquent comprendra une option irrévocable de prolonger le durée du contrat subséquent pour au plus deux (2) périodes supplémentaires d'un (1) an selon les mêmes conditions.

Coordonnées pour cette exigence

Numéro de dossier : ISED204325

Autorité contractante : Davis Opie

N° de téléphone : 613-324-9165

Courriel : davis.opie@ised-isde.gc.ca

REMARQUE : La méthode d'approvisionnement des services professionnels centrés sur les tâches et solutions (SPTS) est mise à jour chaque trimestre. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d'AA qualifié », veuillez communiquer avec SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA ou visiter la page de [Demande de soumission trimestrielle](https://achatsetventes.gc.ca/donnees-sur-l-approvisionnement/appels-d-offres/PW-ZT-015-38715) ici : <https://achatsetventes.gc.ca/donnees-sur-l-approvisionnement/appels-d-offres/PW-ZT-015-38715>